

## COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

通告號碼: 2024/25-204

各位中三級家長:

## 中三升中四級英語銜接課程

為了協助中三級同學適應高中英國語文科及各科以英語授課之香港中學文憑試課程,現舉辦「中三升中四級英語銜接課程」,教授同學英語學習技巧、讀寫聽說能力,以及適用於各科之學術英語。所有中三級同學必須參加(參與英國列斯英語遊學團同學可獲豁免)。詳情如下:

日期:2025年7月7至11日(星期一至五,共5天)

時間:上午8時15分至11時15分(每天3小時,當中包括15分鐘小休)

地 點:本校課室(課室安排稍後公佈)

分 組:全級同學分為五組上課,每組約二十至二十五人,分組名單稍後公佈

導 師:各組均由具教學經驗、現於本地大學高年級主修英文教育之導師任教

(所有導師經嚴格挑選及培訓,保證師資優良)

費 用:港幣 60 元正 (課程全費為港幣 215 元正,餘款由校方資助)

銜接課程與常規教學活動無異,同學須積極投入課堂活動,並按導師指示完成課業。<u>同學如因病或要事缺席課堂,須請家長致電校務處告假,並交回請假信及醫生紙。</u>請簽妥回條,並請 貴子弟於五月二十三日(星期五)或之前,連同款項港幣 60 元正交回英文科老師。如有任何查詢,可聯絡英文科王子翹老師。

敬	祝

安康!

		校長談國軒
二零二五年五月二十一日		
	204 號家長通告(中三升中四級英語銜 課堂及積極投入課堂活動。隨函附上)	

學生姓名:	(	)	家長簽署:
班別 :	<u> </u>		日期 : 二零二五年月



## COGNITIO COLLEGE (KOWLOON)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON. TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

Circular No.: 2024/25-204 21 May 2025

Dear S3 Parents/Guardians,

## **Pre-S4 English Bridging Course**

In order to help S3 students adapt to the English Language curriculum and the English-medium subjects of the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) in the senior forms, the school is organising the Pre-S4 English Bridging Course. The course aims to teach students English learning strategies, skills in reading, writing, listening, and speaking, as well as academic English applicable to various subjects. All S3 students are required to attend (students participating in the English Study Tour to Leeds will be exempted). Details are as follows:

Dates: 7 July 2025 – 11 July 2025 (Monday – Friday) (5 days)

8:15 am - 11:15 am daily (3 hours per day, including a 15-minute break)Time: Venues: Various classrooms (The exact room arrangements will be announced later.)

Grouping: All S3 students will be divided into five groups, each with around 20–25 students.

Grouping lists will be announced later.

Instructors: Each group will be taught by experienced instructors who are senior undergraduates

majoring in English Language Education at local universities. (All instructors have

been carefully selected and trained to ensure high teaching quality.)

Course Fee: HK\$60 (The total fee is HK\$215; the remaining amount is subsidised by the school.)

The Bridging Course is equivalent to regular teaching activities. Students must actively participate in

all class activities and complete assignments as instruc	O .	V 1 1
to illness or important matters, parents must call t		
leave letter and medical certificate. Please sign th	ne reply slip below and have	your child return it,
together with the payment of HK\$60, to his/her En	glish teacher on or before 23	May 2025 (Friday).
Should there be any enquiries, please contact Mr. Wor	ng Tsz Kiu of the English Depa	artment.
Yours faithfully,		
Tom Variabilities		
Tam Kwok Hin Principal		
· 		×
<u>Reply</u>		[WTK]
Dear Mr. Tam,		
I acknowledge the receipt of the letter with Cir	rcular No. 2024/25-204 (Pre-S	S4 English Bridging
Course). I understand the details of the course and wil	· ·	0 0
participates actively in class activities. Enclosed with	this reply slip is HK\$60.	
Student Name:( )	Parent's Signature:	
Class:	Date:	2025